

SECOND SESSION
SIXTH LEGISLATIVE ASSEMBLY
OF NUNAVUT

DEUXIÈME SESSION
SIXIÈME ASSEMBLÉE LÉGISLATIVE DU
NUNAVUT

GOVERNMENT BILL

PROJET DE LOI DU GOUVERNEMENT

BILL 42

PROJET DE LOI N° 42

AN ACT TO AMEND THE DENTAL
PROFESSION ACT

LOI MODIFIANT LA LOI SUR LES
PROFESSIONS DENTAIRES

Summary

Résumé

This Bill amends the *Dental Profession Act* to allow for the appointment of a Review Officer by the Minister.

Le présent projet de loi modifie la *Loi sur les professions dentaires* afin de permettre au ministre de nommer un syndic.

Date of Notice Date de l'avis	1st Reading 1 ^{re} lecture	2nd Reading 2 ^e lecture	Reported from Standing Committee Présentation du rapport du comité permanent	Reported from Committee of the Whole Présentation du rapport du comité plénier	3rd Reading 3 ^e lecture	Date of Assent Date de sanction

ᐃᑲ ᑲᐅᐅᑲ ᐃᑲᐅᑲ, C.M., O.Nu.

ᐅᑲᑲᑲ ᐅᑲᑲᑲ

Eva Qamaniq Aariak, C.M., O. Nu.

Commissioner of Nunavut

Commissaire du Nunavut

BILL 42

AN ACT TO AMEND THE DENTAL PROFESSION ACT

The Commissioner, by and with the advice and consent of the Legislative Assembly, enacts as follows:

1. **This Act amends the *Dental Profession Act*.**
2. **The definition of "Review Officer" in section 1 is amended by replacing "designated" with "appointed".**
3. **Section 35 is repealed and replaced by**

Review Officer

35. (1) The Minister must appoint a Review Officer.

Qualifications

(2) The person appointed as the Review Officer must be registered to practise dentistry under this Act or in a province or territory.

Coming into force

4. **This Act comes into force on the day the appointment of the first Review Officer under subsection 35(1) of the Act takes effect.**

PROJET DE LOI 42

LOI MODIFIANT LA LOI SUR LES PROFESSIONS DENTAIRES

Sur l'avis et avec le consentement de l'Assemblée législative, la commissaire édicte :

1. **La présente loi modifie la *Loi sur les professions dentaires*.**
2. **La définition de « syndic » à l'article 1 est modifiée par remplacement de « désignée » par « nommée ».**
3. **L'article 35 est abrogé et remplacé par l'article suivant :**

Syndic

35. (1) Le ministre doit nommer un syndic.

Conditions

(2) La personne nommée comme syndic doit être autorisée à exercer la dentisterie en vertu de la présente loi, dans une province ou un territoire.

Entrée en vigueur

4. **La présente loi entre en vigueur à la date de prise d'effet de la nomination du premier syndic en vertu du paragraphe 35(1) de la loi.**